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Schriftelijke vragen - Pellletkachels en biomassaketels 
 
In het kader van verlaging van de CO2-emissies stelde de Rijksoverheid 1 januari 2016 een 
subsidieregeling in voor de aanschaf van pelletkachells en biomassaketels voor huishoudens en 
kleine bedrijven, vanuit de visie dat dergelijke installaties CO2-neutraal zijn. Die visie is inmiddels 
achterhaald. De subsidie is 1 januari 2020 afgeschaft. In het heden zien we opnieuw subsidies ter 
bevordering van de aanschaf van houtkachels, het gaat dan om Eco-design 2022-kachels.  
 
Ik heb de volgende vragen aan het college: 
1. Is u bekend hoeveel open haarden er zijn in de gemeente Woerden? Zo nee, wat is uw 

inschatting? 
2. Is u bekend hoeveel inwoners of bedrijven afhankelijk zijn van houtverbranding als 

hoofdverwarming van woning of bedrijf? Zo nee, wat is uw inschatting? 
3. Is u bekend wat een gemiddeld huishouden bespaart aan energiekosten door gebruik van een 

houtkachel? 
4. De aardgasprijs is onzeker. Bent u het eens dat ook de prijs van goed stookhout stijgt, indien 

meer mensen gebruik gaan maken van houtkachels?  
5. Is u bekend hoeveel huidige inwoners en/of kleine bedrijven in de gemeente gebruik hebben 

gemaakt van de subsidiëring bij de aanschaf van pelletkachels of biomassaketels in de periode 1 
januari 2016 tot 1 januari 2020? Zo nee, (hoe) kunt u deze cijfers boven tafel krijgen? 

6. Wat is de afschrijvingstermijn van pelletkachels en biomassaketels uit die periode? 
7. Bent u ervan op de hoogte dat emissies uit dergelijke verbrandingstechnieken een aantasting 

vormen van de volksgezondheid door het produceren van ziekmakende fijnstof en dat dit ook 
telt voor de Eco-design 2022-kachels? 

8. Is u bekend wat het daadwerkelijke verschil in percentage CO2-uitstoot is van de huidige 
pelletkachels en de Eco-design 2022-kachels, per uur/dag in vergelijking tot een gelijkwaardig 
huishouden en gelijkwaardige woning waar men nog volledig op aardgas verwarmt?  

9. Zelfde vraag als vraag 4, maar nu voor de CO2-uitstoot van een pand van een klein bedrijf met 
biomassaketel in vergelijking met een vergelijkbaar bedrijfspand dat op aardgas stookt? 

10. Bent u het eens dat de klimaatadaptatie gebaat is bij het aanplanten en (natuurlijk) onderhoud 
van bossen en ander groen dat zich kenmerkt door een variëteit aan biodiversiteit? En het 
derhalve zeer onverstandig is om gronden te gebruiken voor houtproductie voor 
houtverbranding in of nabij de bebouwde kom en in woonwijken? 

11. Bent u het eens dat afvalhout van de meubelindustrie op natuurvriendelijke wijze kan worden 
gerecycled en kan dienen ter vervaardiging van nieuwe meubels, van kunst en al wat dies meer 
zij dat de mens zoal kan vervaardigen? 

 
En gaat over tot de orde van de dag,  
 
WeDo politiek, Wilma de Mooij 


